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BR-01.0012.1.2.13.2015 

 

Protokół nr 14/2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 6 lipca 2015 roku 

w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczyli: w pierwszej części Adam Kalita - 

Przewodniczący Komisji a następnie Adam Migdał – Wiceprzewodniczący Komisji, udział 

wzięli członkowie Komisji oraz goście wg list obecności.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja na temat prowadzonej wymiany oświetlenia ulicznego w Krakowie. 

2. Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia, komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

Informacja na temat prowadzonej wymiany oświetlenia ulicznego w Krakowie. 

 

Informację na temat przetargu na wymianę oświetlenia ulicznego w Krakowie 

i przeprowadzanej wymiany przedstawili: Iwona Król – Zastępca Dyrektora Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu oraz Władysław Reczyński – Kierownik Zespołu, 

który bezpośrednio ze strony ZIKiT nadzoruje wymianę oświetlenia.  

Przewodniczący Komisji przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisji postanowiono 

poprosić o informację w tej sprawie w związku z informacjami w mediach oraz uwagami 

zgłaszanymi bezpośrednio do Rady przez mieszkańców, dotyczącymi wymiany oświetlenia. 

W dyskusji, w której udział wzięli: Adam Kalita, Adam Migdał, Mariusz Kękuś, Witold 

Liguziński – Stowarzyszenie Obywatel na Straży, zadawano pytania i proszono o dodatkowe 

wyjaśnienia dotyczące m.in.: przeprowadzonego przetargu na wymianę oświetlenia, zakresu 

wymiany, szacowanych oszczędności, które planuje się uzyskać dzięki wymianie, żywotności 

nowego oświetlenia, spełnienia przez nowe oświetlenie norm natężenia, weryfikowania przez 

ZIKiT pomiarów oświetlenia dokonywanych przez firmę realizującą wymianę, gwarancji 

udzielanych przez wykonawcę, terminów realizacji. 

Szczegółowych wyjaśnień udzielał Pan Władysław Reczyński.  

Po wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący stwierdził, że Komisja jeszcze zastanowi się czy 

będzie podejmować działania w tej sprawie.  
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Ad. 2. 

Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przygotowane projekty uchwał w sprawie 

skarg, które Komisja rozpatrzyła na poprzednim posiedzeniu (wszyscy członkowie Komisji 

otrzymali stosowne projekty): 
- skarga (znak sprawy: BR-01.1510.4.2015) na działania Prezydenta Miasta Krakowa 
Komisja na posiedzeniu w dniu 22 czerwca 2015 r. uznała skargę za niezasadną. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 7 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie skargi na działania Prezydenta 

Miasta Krakowa,  

- skarga Radnej Dzielnicy XIII Podgórze na Prezydenta Miasta Krakowa (znak sprawy: 

BR-01.1510.5.2015) 

Komisja na posiedzeniu w dniu 22 czerwca 2015 r. uznała skargę za zasadną. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 5 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 2 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie skargi na Prezydenta Miasta 

Krakowa.  

- skarga na działalność Grodzkiego Urzędu Pracy (znak sprawy: BR-01.1510.8.2015). 
Komisja na posiedzeniu w dniu 22 czerwca 2015 r. uznała skargę za niezasadną. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 7 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Grodzkiego 

Urzędu Pracy w Krakowie. 

 

Po przyjęciu projektów uchwał Komisja zajęła się przekazaną przez Prezydenta Miasta 

Krakowa skargą Pani Agnieszki Wantuch – Radnej Dzielnicy V na działania Zarządu 

Dzielnicy V Krowodrza (znak sprawy: BR-01.1510.10.2015). 

Na posiedzenie Komisji została zaproszona Skarżąca, Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 

V Krowodrza oraz Radca Prawny UMK.  

Pani Agnieszka Wantuch przedstawiła zarzuty dotyczące działań Zarządu Dzielnicy V. 

Zygmunt Wierzbicki – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy V udzielił wyjaśnień w związku 

z postawionymi zarzutami.  

W dyskusji udział wzięli: Wojciech Kolarski, Wojciech Krzysztonek, Teresa Kwiatkowska, 

Mariusz Kękuś, Adam Migdał, Jerzy Popiel: 

W trakcie dyskusji Adam Migdał – Wiceprzewodniczący Komisji przejął prowadzenie 

obrad w związku z tym, że Przewodniczący Komisji musiał opuścić posiedzenie. 

W dyskusji zastanawiano się na ile przedstawione zarzuty mają charakter łamania przepisów 

Statutu Dzielnicy, a na ile są łamaniem dobrych obyczajów. Poproszono Skarżącą 

o pozostawienie zarzutów dotyczących łamania przepisów w formie pisemnej, aby Komisja 

mogła się do nich ustosunkować. 

Apelowano również o lepszą współpracę Zarządu Dzielnicy z wszystkimi radnymi tej 

Dzielnicy.  

Podsumowując dyskusję Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że po otrzymaniu zarzutów 

dotyczących łamania przepisów Statutu Dzielnicy w formie pisemnej, Komisja zwróci się 

o opinię radcy prawnego, czy przepisy Statutu Dzielnicy zostały złamane.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że Komisja otrzymała opinię prawną, o którą 

prosiła w związku ze skargą na Przewodniczącego Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec (znak 

sprawy: BR-01.1510.7.2015). 

Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie skargi. 
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Ad. 3. 

Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących.  

 

 

Ad. 4. 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się 

24 sierpnia 2015 r. 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji o godzinie 16.10 zamknął posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

 

        Adam Kalita 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

 

Adam Migdał 

 

 

 

   Protokołowała: 

 

Jadwiga Jaskiernia  


